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Friendly Reminder: City of Seattle 72-Hour On-Street Parking Ordinance 

May 13, 2022 Update 
 

The City of Seattle is resuming full parking enforcement for any vehicle which has remained in one 
place for longer than 72 hours, returning to the normal standards which were temporarily paused 
in 2020 due to COVID-19 public health guidelines.  
Parking enforcement officers will continue to provide official warning notifications on vehicles 
allowing owners and occupants to move them before enforcement occurs. 
Vehicle owners should get back in the habit of regularly moving vehicles to avoid a possible warning 
and citation. People should also check their block regularly for temporary parking restriction signs, 
which can be placed with a minimum of 24-hours notice for things like emergency utility work, 
cleaning, or special events. 
 

溫馨提示: 西雅圖市恢復 72 小時路內停車條例 
2022 年 5 月 13 日更新 

西雅圖市現正對在一個地方停留超過 72 小時的任何車輛，恢復全面停車執法至２０２０年新

冠疫情前的正常執法標準。停車執法人員將繼續提供有關車輛的官方警告通知，允許車主和乘

客在執法發生前移動車輛。 

車主應養成定期移動車輛的習慣，以避免可能的警告和傳票。市民還應該定期檢查他們的街區

是否有臨時停車限制標誌，這些標誌可以在至少提前 24 小時通知的情況下放置，以用於緊急

公用事務工作、清潔或特殊活動。 

 

温馨提示: 西雅图市恢复 72 小时路内停车条例 
2022 年 5 月 13 日更新 

西雅图市现正对在一个地方停留超过 72 小时的任何车辆，恢复全面停车执法至２０２０年新
冠疫情前的正常执法标准。停車執法人員將繼續提供有關車輛的官方警告通知，允許車主和乘
客在執法發生前移動車輛。 
车主应养成定期移动车辆的习惯，以避免可能的警告和传票。市民还应该定期检查他们的街区
是否有临时停车限制标志，这些标志可以在至少提前 24 小时通知的情况下放置，以用于紧急
公用事务工作、清洁或特殊活动。 
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